
VERSLAG BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 09-10-2020  

Aanwezig: Wil van Dijk, Riet van Mourik, Wout Zinkstok, Sturla Spans (notulist), Jet van Bennekom 

 

1. De agenda wordt aangevuld en vastgesteld. 

2. Verslag van 7 september 2020 wordt goedgekeurd.  

3. Mededelingen: 

Jet vertelt dat zij met André van de Helden afspraken heeft gemaakt over de twee wekelijkse borrel 

en eten. Alle leden kunnen zich van tevoren opgeven voor beide bijeenkomsten. Indien men op de 

wachtlijst is geplaatst, heeft men bij de eerstvolgende bijeenkomst voorrang. Uitgangspunt blijft de 

laatste donderdag van de maand en de donderdag veertien dagen daarvoor. De bedoeling is dat 

men zich bij zowel André als Riet per mail gaat aanmelden. Alle leden zullen hierover voor een 

eerstvolgende borrel worden geïnformeerd. 

Op verzoek van Renée Frant wordt besloten om de uitnodigingen van Dialoog aan alle leden door te 

sturen. 

Over de vraag hoeveel mensen bijeen kunnen komen op ‘koffiekransjes’ wordt besloten dat dit per 

buurt zelf geregeld kan worden via buurtcontactpersonen.  

Jet stelt voor om de bestuursleden bij toerbeurt een voorwoord te laten schrijven voor de 

nieuwsbrief. De bedoeling is dat de nieuwsbrief ook op de website wordt geplaatst. 

Wout en Wil hebben samen de vragenlijst van de ‘Zorg voor elkaar’-enquête voor een deel 

ingevuld.  

Domeinnaam: buurtcoöperatie Wederzijds wordt door Wout vastgelegd.  

Wil heeft overleg gevoerd met Julian Engel van ‘Beweeglijk Utrecht’ en met Ingrid Horstik van 

‘Beter Thuis’. 

4. Wederzijds in tijden van corona m.b.t. activiteiten, groepen en apps: 

Een fietsgroep is gestart waaraan 6 à 7 mensen aan deelnemen. Men legt verschillende afstanden 

af. Tot op heden zijn er twee tochten gemaakt. Lia Faber treedt op als contactpersoon van deze 

groep. 

Voor het overige lijkt het erop dat mensen verschillend omgaan met activiteiten in tijden van 

corona. Het bestuur zal de ontwikkelingen de komende tijd in de gaten houden. 

5. Verslag bijeenkomst buurtcoördinatoren: 

Het was fijn dat bijna iedereen aanwezig kon zijn.  

De bedoeling is dat coördinatoren in het vervolg aangeduid zullen worden als ‘contactpersoon’. 

Tijdens de bijeenkomst geeft Elga aan dat het contact van het bestuur naar de 

coördinatoren/contactpersonen beter had gekund. Dit heeft Wout beaamd en Elga hierover 

ingelicht.   

Informele groepjes die onder leden kunnen ontstaan worden niet als wederzijds-activiteiten 

aangemerkt en worden ook niet aangekondigd in de maandagenda. 

Er bestaat reeds een profiel voor een buurtcontactpersoon. Dit profiel wordt op dit moment door 

Loeki Feringa verder uitgewerkt. 



Wil heeft aangegeven dat zij zal gaan stoppen als buurtcontactpersoon. 

Het blijkt lastig te zijn om als buurt samen te komen. Vooralsnog kan dit in de serre bij de Helden. 

Deze ruimte wordt bekostigd aan de hand van de consumpties. 

Naar aanleiding van het verslag stelt het bestuur vast dat contactpersonen nieuwe leden zo goed 

mogelijk moeten introduceren bij bijeenkomsten. 

6. Voortgang PR/Website: 

Het ontwerp van de flyer is zo goed als klaar voor de drukker. We kiezen voor een kleine oplage, 

omdat de mogelijkheden voor verspreiding van de flyer beperkt zijn. 

Er vindt op 25 of 29 oktober overleg plaats tussen Wout en At om zich nader te buigen over ‘Vraag 

en aanbod’ op de website. Er wordt gekozen voor een clusterstructuur en er komen verschillende 

pagina’s. At en Ans bereiden een en ander voor. 

6. A. notitie van Wil en Wout: 

De inhoud van de notitie wordt overgenomen door het bestuur.  

Klachten van leden dienen terecht te komen bij Wil of een ander bestuurslid en zo snel mogelijk 

worden behandeld. Wout heeft Renée overigens geantwoord. 

Ten aanzien van de opbouw van een ondersteuningsstructuur (clusters) stelt Riet zich bereid dit op 

te pakken. 

7. Planning Jaarvergadering 2020. 

Besloten wordt om een ‘digitale vergadering’ te organiseren, dat wil zeggen via mail en post. 

Daarbij komen onder meer ook aan de orde: profiel buurtcontactpersonen, publiciteit en de stand 

van zaken en een oproep voor een nieuw bestuurslid wegens aftreden Jet begin volgend jaar. 

7.A Voortgang steunpunt: 

Tot op heden is er geen enkele hulpvraag geweest. Er bestaat op dit moment twijfel of men 

hiermee door moet gaan. 

De volgende vergadering zal bij Riet plaatsvinden op vrijdag 6 november om 14.00 uur. 

Actiepunten:  

1. Anbi-status (WZ) 

2. Boot ‘de Blauwe Bever’  

3. Wil gaat verder met de flyer. 


